
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 3. maj 2011 kl. 19.00 

 

Fraværende: Edith, Ordstyrer: Peter 

 

1. 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 5. april 2011 blev godkendt. 

 

2. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive ajourført.  

 

3. 

Bentes bunke. Pernille spørger bestyrelsessuppleant Carsten Rasmussen om han er villig til genvalg 

på generalforsamling. Bente har indhentet tilbud på billigere telefoni. Der er ikke den store prisfor-

skel, så TDC er fortsat vores leverandør. Et par beboerhenvendelser blev gennemgået og vil blive 

besvaret.  

 

4. 

Orientering fra formanden. Verner vil gerne have igangsat beplantningsplanen, velvidende at det 

efterfølgende vil blive dyrt at udføre de foreslåede fældnings-/og beplantningsopgaver. Rydning af 

buskads langs Kolt Østervej sættes i gang i nær fremtid. Advokat Abel er inviteret til generalfor-

samling og foreslås som dirigent. Verner forsøger at skaffe et drænkort over Solvangen. 

 

5. 

Orientering fra kasserer. Regnskabet blev underskrevet og returneres til revisor. Peter har lavet 

kommentarer til regnskabet og udfærdiget budget 2011-12. Nordea og Peter arbejder på at løse 

vores Netbank problem. Skattefrikort (så vil ikke skal betale skat af udbytte på værdipapirer) skal 

fornyes hvert år. Peter undersøger.  

 

6. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge tager komplet back-up af kontorets PC.  

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). Ingenting. 

   

8. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Asfaltering af etaperne 11, 12, 13 og 14 påbegyndes i 

løbet af maj/juni måned. 

 

9. 

Orientering fra kommunikation intern. Generalforsamlingsindkaldelser er sendt til trykning og 

udbringes i perioden 6.-9. maj 2011.  

 

10. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Edith fraværende. Peter har fået oplyst, at den 

kommunale beskæring af buskads langs Kolt Østervej udføres ud fra en trafiksikkerhedsmæssig 

vurdering. Der er ikke kommunale ressourcer til, at det også bliver gjort ud fra en æstetisk vurde-

ring. 

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille har fået et tilbud på opførelse af en multibane. Der 

mangler stadig nogle detaljer. Pris for banen incl. moms 157.000 kr. Opsætning af banen 37.500 kr. 

+ moms. Hertil kommer underlaget, f.eks. asfalt. Pernille og Edith arbejder videre med fondsansøg-

ninger. 

 

12.  

Eventuelt. Pernille vil gerne have en fra bestyrelsen til at vurdere rønnebærtræerne langs Kolt 

Østervej 2-74. Nogle af dem ser syge ud. Niels ser på dem. Der blev talt om, hvad det vil koste at 

asfaltere vejen fra Kunnerupvej og ind til værkstedsbygningen. Referent: Bente Jensen 


